
1. december 2017**Bestyrelsesmedlemmerne og
Jens Rasmussen.**

Bestyrelsesmøde afholdt lørdag den 25. november 2017 kl. 16:00 på Drags-
holm Slot.

Deltagere: Kim Kjellmann, Bente Puggaard, Torben Schou Olsen, Svend Aage
Larsen og Jens Rasmussen.

Fraværende: Uffe Petersen

Dagsorden:

17-06-1 **Godkendelse** af referat fra mødet den 19. oktober 2017.

Referat taget til efterretning og godkendt.

17-06-2 **Meddelelser:**

Genudlejninger, huslejerestancer, venteliste og ledige boliger på
landsplan er gennemgået på koordinationsudvalgets møde den 6.
november 2017.

Den 24. november 2017 blev afholdt Styringsdialogmøde med
Greve Kommune, hvor bl.a. Greve Boligselskabs ansøgning vedr.
ændringer i den kommunale anvisningsret blev drøftet. Kommunen
ønskede nogle beregninger af konsekvenserne af forslaget og even-
tuelt andre løsningsforslag til ændringer i anvisningsretten.

17-06-3 **Renovering af Tjur- og Tejstgården.**

Renoveringen kører fortsat godt og er en smule foran tidsplanen.
Afleveringen forventes at blive i efteråret 2019.

17-06-4 Renovering af Eghøj.

Hovedentreprenøren Hald & Halberg A/S gik desværre konkurs den 30. oktober 2017, derfor ligger arbejderne stille i øjeblikket.

Rådgiverne har udarbejdet stadeopgørelser for udførte arbejder og for økonomien, som bliver gennemgået af Voldgiftsnævnet.

Kurator og forsikringsselskab arbejder på forslag til genoptagelse af arbejderne, som skal forelægges Greve Boligselskab.

17-06-5 Generel status for byggesager.

Bilag gennemgået og taget til efterretning

17-06-6 Fusion med BS61.

Den 15. november 2017 blev afholdt orienterende møde med ejendomsfunktionærerne i BS61.

Den 23. november 2017 blev afholdt møde med personalet i administrationen i BS61.

Den 27. november 2017 er planlagt møde med afdelingsbestyrelserne i BS61.

I uge 48 forventes fastlagt dato for, hvornår administrationerne samles på Greveager 1.

17-06-7 Afholdelse af koordinationsudvalgsmøder på Greveager 1.

Skal vi fortsat afholde koordineringsudvalgsmøder på Greveager 1 efter fusionen, hvor vi bliver tre medlemmer mere, som gør, at pladsen i mødelokalet bliver lidt trang.

Det blev besluttet, at vi forsøger at afholde møderne på Greveager 1.

17-06-8 Afholdelse af repræsentantskabsmøder og temamøder.

Hvor skal repræsentantskabsmøderne afholdes fremover. Og skal temamødet afholdes i februar.

Det blev besluttet, at de ordinære repræsentantskabsmøder afholdes på "Langsiden" i Greve Hallen.

Det blev desuden besluttet, at flytte temamødet i repræsentantskabet fra februar til om efteråret (efter uge 42). I 2018 blev foreslået onsdag den 31. oktober.

17-06-9 **Eventuelt.**

Der var ingen bemærkninger til lokalplan-forslaget vedr. dagligvarebutik i Tune.

Det er planen, at etablere en helt ny hjemmeside, da opdateringer og redigeringer er komplicerede, fordi firmaet, der oprindeligt stod for hjemmesiden, ikke eksisterer længere, derfor vil der i løbet af december blive afholdt et møde med Bleau A/S, som etablerer hjemmesider, der kan kommunikere med EG-Bolig.

Næste møde den 8. februar 2018.

Med venlig hilsen

Kim Kjellmann / Jens Rasmussen